
Do uspehov le z združeniml močmi

Na obisku v KS na Jami
Krajevna skupnost Na Jami, ki šteje okrog 3.600 krajanov, je ena od najbolj

urbanih krajevnih skupnosti v naši občini. Ze šestič zapored so družno s so-
sednjo krajevno skupnostjo dr. Petra Držaja praznovali svoj krajevni praznik
22. junija na dan, ko je bilo v hiši Filipa Bernarda ob Vodnikovi cesti leta 1941
ustanoi/ljeno glavno poveljstvo slovenskih partizanskih čet.

Na Jami je ena od mlajših krajevnih skupnosti, toda problemi, s katerimi se
soočajo krajani in vodstvene strukture, niso novi. Pasivnost krajanov pri sode-
lovanju v raznih družbenopolitičnih organizacijah in društvih je značilna tudi za
to krajevno skupnost. čeprav se radi pohvalijo, da odlično sodelujejo s hišnimi
sveti, Združenjem obrtnikov, osnovno šolo Riharda Jakopiča in nenazadnje s
sosednjo krajevno skupnostjo, ne morejo mimo spremljajočih problemov, kot
so: še vedno nerešeno vprašanje zagotavljanja denarja za delovanje krajev-
nih skupnosti, stara hiša, kjer domuje sedež KS , je tik pred razpadom. Ko so
načrtovalci snovali novo sosesko Stara Cerkev, so pač pozabili na parkirišča.
Rezultat tega je, da se pločevina bohoti po zelenicah in pločnikih, krajani pa so
odločno proti vsakršnemu posegu v okolje.

Če odštejemo senčno plat, se je marsikaj naredilo v korist družbe in kraja-
nov. Denimo vrtec iz III. samoprispevka, otroška igrišča, pa trgovine in gostin-
ski lokali. Tudi na področju komunalnih dejavnosti so vidni rezultati.

In kaj menijo krajani?

»Razen trgovin, gostinskih lokalov, predstavništev in Združenja obrl-
nikov na območju naše krajevne ski pnosti ni delovnih organizacij, vsaj
proizvodnega profila ne! Gledano z ekološkega vidika jeto prav, zdruge
strani pa so okmjeni dodatni viri t>redstev za financiran|e kra)evne sa-
mouprave, ki je v tem pogledu kot tudi pri mnogih drugih krajevnih
skupnostih, zelo osirotnašeno. Čas je, da se politika financiranja krajev-
nih skupnosti čimprej uredi,« nam je v pogovoru dejal Herman Jesen-
šek.

Janko Tribušon se je pred dobrim letoin priselii v to krajevno skup-
nost. Meni, da bi bilo potrebno zgraditl več javnih telefonskih govorilnic,
saj nimajo vsi krajani v stanovanjih telefona. Moti pa ga tudi neurejen
pločnik pod nekdanjo skakalnico, saj morajo pešci uporabljati cesto, kar
|e zelo nevamo, saj je promet na Vodnikovi cesti zelo gost. Tudi s parkir-
nimi prostori ni najbolje zadovoljen, meni pa, da so temu krivl načrto-
valci soseske Stara Cerkev.

»Da bi lažje reševali probleme na področju stanovanjskega gospodar-
stva, imamo svojo stanovanjsko skupnost računalniško vodenim sl-
stemom. Sam sem predsednik Sveta stanovalcev naše krajevne skup-
nosti, in menim, da kar dobro rešujemo mnoge probleme s področ]a sta-
novanjske politike. Seveda, ni še vse tako kot bi moralo biti, saj je Svet
stanovalcev komaj dobro zaživel, toda že zda) se kaže, da je takšna or-
ganiziranost uprevičena, zato menim, da bo našemu primeru sledile tudl
druge krajevne skupnosti. S takšnlm načinom organiziranosti veliko
pripomoremo tako samoupravnl stanovanjski skupnosti občine kot
nam, krajanom samim,« je sklenil naš obisk v KS Na Jami, Vinko Rako-
vec. Jože Čurin


